
Dagsorden til bestyrelsesmøde d. 26. november kl. 19.30 
Tilstede: Morten, Martin, Steen, Silke, Ivar, Silke 

1. Siden sidst 

1. opfølgning på generalforsamling sted? Halling? 
Martin spørger efter. Dagsorden er på dropbox og skal sendes ud i løbet af januar 

2.Telefon til Troels 
Der er ikke sket mere. 

3. Cebit – hvordan? 
Carsten kontakter Primanet og hører, om de planlægger en tur. Vi aftaler at der kan 
komme 6 med fra teknik og evt. en fra bestyrelsen.  
4. Morten har talt med Kim omkring nettet (se sidste referat) Facit: nettet fungerer 
rigtig godt. 
 

2. Økonomi 
 1. medlemsudvikling, nye medlemmer? 
 Der er kommet 11 nye medlemmer siden 1. oktober., så det fungerer godt. 

2. budgetopfølgning 
Gennemgås. Der er brugt lidt flere penge på infrastrukturen i stedet driften.  
Ellers overholdes det fint.  
Der aftales, at vi vil gøre det tydeligt i forbindelse med regnskabet (evt. overskud) og 
næste års budget, at vi skal investere i ny brugerudstyr i 2016. (ca. 100.000) 
3. Steen aftaler med Glenn, at regning vedr. certificering skrives om til foreningen. 
Der skal ikke laves et kort mere.  
 

3. teknikgruppen 

1.arbejdsdag fredag d. 27.  
2.andet? 

4.Planlægning af julemødet 

1. optælling til julegaver, Carsten og Steen aftaler antallet.  

2.Ivar køber i Brugsen Lime, Steen laver en bestillingsliste indkøb, tilmelding senest 
søndagen før.  

 

5.næste datoer 
Bestyrelsesmøde 
torsdag d. 4. februar kl. 19.30  
 

6. evt. 
 


